

<p>COOKIES POLICY</p> <p>“Cookies” are small pieces of information that a website saves on your computer or mobile device when you visit the website. It enables the server to collect information from your browser, so you do not have to re-enter data anew, whenever you return to the website or navigate the pages. More information on the operation of the cookies is available on the website: http://www.cookiecentral.com/</p> <p>How do we use cookies?</p> <p>Our website uses cookies to improve the quality of the services offered. We use functionality, session cookies and analytics cookies (first and third party (partners) cookies) to:</p> <ul style="list-style-type: none"> Ensure functionality of the website. Send advertisement that is most relevant to your interests. Cookies are also used to limit the number of times you see the advertisement and to help measure the effectiveness of advertising campaign. Collect reliable website usage information enabling us to measure how well does the website correspond to the needs of its users, and to introduce any necessary improvements. Analyse website pages you visit and consumer privacy tools you use. <p>Enabling these cookies is not strictly necessary for the main functions of Peero App to work, but it will provide you with a better browsing experience. You can delete or block these cookies in the website usage at any time, however, if you do so, some features of the website may not function as well as intended.</p> <p>Please note that the cookies necessary for ensuring the key functionality of Peero App are decisive and the functioning of Peero App is not possible without them, therefore they cannot be disabled.</p> <p>Please also note that some cookies may be placed by the third party – service provider performing certain functions for us.</p>	<p>SĪKDATŅU IZMANTOŠANAS POLITIKA</p> <p>“Sīkdatnes” ir nelieli informācijas faili, ko tīmekļa vietne saglabā jūsu datorā vai mobilajā ierīcē, kad jūs apmeklējat tīmekļa vietni. Sīkdatne ļauj serverim vākt informāciju no jūsu pārlūka, lai jums nebūtu jāievada dati atkārtoti, kad jūs atgriežaties tīmekļa vietnē vai pārlūkojat lapas. Vairāk informācijas par sīkdatņu darbību ir pieejama tīmekļa vietnē: http://www.cookiecentral.com/</p> <p>Kā mēs izmantojam sīkdatnes?</p> <p>Mūsu tīmekļa vietne izmanto sīkdatnes, lai uzlabotu piedāvāto pakalpojumu kvalitāti. Mēs izmantojam funkcionalitātes, sesijas sīkdatnes un analītiskas sīkdatnes (pirmo personu un trešo personu (partneru) sīkdatnes) šādu darbību veikšanai:</p> <ul style="list-style-type: none"> Lai nodrošinātu tīmekļa vietnes funkcionalitāti. Lai nosūtītu reklāmas, kas vislabāk atbilst jūsu interesēm. Sīkdatnes tiek izmantotas arī, lai ierobežotu to, cik reizes jūs redzat reklāmu, un lai palīdzētu izmērīt reklāmas kampaņas efektivitāti. Lai vāktu uzticamu tīmekļa vietnes izmantošanas informāciju, kas ļauj mums novērtēt, cik labi tīmekļa vietne atbilst tās lietotāju vajadzībām, un lai ieviestu jebkādas nepieciešamos uzlabojumus. Lai analizētu tīmekļa vietnes lapas, ko jūs apmeklējat, un lietotāja privātuma rīkus, ko jūs izmantojat. Šo sīkdatņu iespējošana nav noteikti nepieciešama, lai „Peero” lietotne darbotos, taču tas sniegs jums labāku pārlūkošanas pieredzi. Jūs jebkurā laikā varat dzēst vai bloķēt sīkdatnes, kas saistītas ar tīmekļa vietnes izmantošanu, taču tādā gadījumā atsevišķas tīmekļa vietnes daļas var nedarboties tik labi, kā paredzēts. <p>Ņemiet vērā, ka sīkdatnes, kas nepieciešamas „Peero” lietotnes galvenās funkcionalitātes nodrošināšanai, ir būtiskas, un „Peero” lietotnes funkcionēšana bez tām nav iespējama, tāpēc tās nav iespējams atspējot.</p> <p>Tāpat arī ievērojiet, ka atsevišķas sīkdatnes var ievietot trešā persona jeb pakalpojumu sniedzējs, kas mūsu uzdevumā īsteno noteiktas funkcijas.</p>	<p>ПО ЛИТИКА ИСПОЛЬЗОВАНИЯ COOKIE-ФАЙЛОВ</p> <p>Cookie-файлы – небольшие фрагменты информации, которую веб-сайт сохраняет на Вашем компьютере или мобильном устройстве при посещении веб-сайта. Cookie позволяют серверу получать информацию от Вашего браузера и избавляют Вас от необходимости снова вводить данные при повторном посещении сайта и навигации по его страницам. Более подробную информацию о функциях cookie-файлов можно найти на сайте: http://www.cookiecentral.com/</p> <p>Как мы используем cookie-файлы?</p> <p>Наш веб-сайт использует cookie-файлы для повышения качества предоставляемых услуг. Мы используем функциональные, сессионные и аналитические cookie-файлы (cookie-файлы первой и третьей, партнерской, стороны), чтобы:</p> <ul style="list-style-type: none"> Обеспечивать функциональность веб-сайта. Отправлять Вам рекламу, наиболее соответствующую Вашим интересам. Cookie-файлы используются также для ограничения количества просмотров Вами одной и той же рекламы и измерения эффективности рекламной кампании. Собирать достоверную информацию об использовании веб-сайта, которая позволяет нам определять, насколько он соответствует потребностям пользователей, и вносить необходимые изменения. Анализировать посещаемые Вами страницы веб-сайта и используемые Вами инструменты обеспечения конфиденциальности. <p>Использование cookie-файлов не является строго обязательным для работы основных функций приложения Peero, хотя они обеспечат Вам более высокое качество просмотра веб-сайта. Вы можете в любое время удалить или заблокировать эти cookie-файлы, но если Вы так сделаете, некоторые функции веб-сайта могут не работать так, как предусмотрено.</p> <p>Учтите, что cookie-файлы, обеспечивающие базовую функциональность приложения Peero, имеют решающее значение в его работе, которая без них невозможна. Поэтому отключить эти cookie-файлы нельзя.</p> <p>Также обратите внимание, что некоторые cookie-файлы могут размещаться третьими сторонами – поставщиками услуг, выполняющими для нас определенные функции.</p>
---	---	---

What kind of cookies do we use?

What kind of cookie is it?	What is it called?	What do we use it for?	How long do we store it for?
Non-essential	Google analytics (_gid)	To anonymously distinguish users	24 hours
Non-essential	Google analytics (_ga)	To anonymously distinguish users	2 years
Non-essential	HubSpot (HubSpotutk)	To anonymously distinguish users	13 months
Non-essential	HubSpot(_hstc)	To anonymously distinguish users	13 months
Non-essential	_fbp	marketing	3 months
Non-essential	HubSpot (messagesUtk)	To remember your browsing preferences	13 months
Essential	Resolution	To ensure website functionality: Determines which device is used by the visitor. This allows the website to adjust to the optimal resolution for that specific device.	Session
Essential	SESS#	To remember your preferences across page requests	Session

personal data and its transfer

The cookie-related information is not used to identify you personally. These cookies are not used for any purposes other than those expressly described herein.

We may share your data, customer information, or business information with third parties providing services to us, such as, for instance, ensuring website analytics or customer service. These parties are authorized to use your data only insofar as necessary to provide these services to us.

We will share your data, customer information, or business information with the third parties only in the manner described in this Policy. We do not, in any manner whatsoever, sell your data to the third parties.

How to control cookies?

Kādas sīkdatnes mēs izmantojam?

Kāda sīkdatne tā ir?	Kāds ir tās nosaukums?	Kāpēc mēs to izmantojam?	Cik ilgi mēs to glabājam?
Nenožīmīga	Google analytics (_gid)	Anonīmai lietotāju atšķiršanai	24 stundas
Nenožīmīga	Google analytics (_ga)	Anonīmai lietotāju atšķiršanai	2 gadi
Nenožīmīga	HubSpot (HubSpotutk)	Anonīmai lietotāju atšķiršanai	13 mēneši
Nenožīmīga	HubSpot(_hstc)	Anonīmai lietotāju atšķiršanai	13 mēneši
Nenožīmīga	_fbp	Marketinga nolūkiem	3 mēneši
Nenožīmīga	HubSpot (messagesUtk)	Lai iegaumētu jūsu pārlikošanas preferences	13 mēneši
Nožīmīga	Resolution	Tīmekļa vietnes funkcionalitātes nodrošināšanai: Nosaka, kādu ierīci izmanto apmeklētājs. Tas ļauj tīmekļa vietnei pielāgot optimālo izšķirtspēju attiecīgajai ierīcei.	Sesijas
Nožīmīga	SESS#	Lai atcerētos jūsu preferences dažādos lapas pieprasījumos	Sesijas

Personas dati un to nosūtīšana

Ar sīkdatnēm saistītā informācija netiek izmantota lai identificētu jūs personīgi. Šīs sīkdatnes netiek izmantotas nekādiem citiem nolūkiem kā tikai tiem, kas skaidri minēti šajā politikā.

Mēs esam tiesīgi kopīgot jūsu datus, klienta informāciju vai uzņēmuma informāciju ar trešajām personām, kas sniedz mums pakalpojumus, piemēram, lai nodrošinātu tīmekļa vietnes analītiku vai klientu apkalpošanu. Šīs personas ir pilnvarotas izmantot jūsu datus tikai tiktāl, ciktāl tas nepieciešams, lai jums sniegtu šos pakalpojumus.

Mēs kopīgosim jūsu datus, klienta informāciju vai uzņēmuma informāciju ar trešajām personām tikai tā, kā aprakstīts šajā politikā. Mēs nekādā veidā nepārdosim jūsu datus trešajām personām.

Kā pārvaldīt sīkdatnes?

Какими cookie-файлами мы пользуемся?

Тип cookie-файла	Название	Назначение	Срок хранения
Несущественный	Google analytics (_gid)	Анонимное различение пользователей	24 часа
Несущественный	Google analytics (_ga)	Анонимное различение пользователей	2 года
Несущественный	HubSpot (HubSpotutk)	Анонимное различение пользователей	13 месяцев
Несущественный	HubSpot(_hstc)	Анонимное различение пользователей	13 месяцев
Несущественный	_fbp	Маркетинг	3 месяца
Несущественный	HubSpot (messagesUtk)	Сохранение предпочтений при просмотре страниц	13 месяцев
Существенный	Resolution	Обеспечение функциональности веб-сайта: определяет устройство, используемое посетителем. Позволяет веб-сайту выбрать оптимальное для данного устройства разрешение.	Сессия
Существенный	SESS#	Сохраняет Ваши предпочтения при запросах страниц	Сессия

Персональные данные и их передача

Информация, связанная с cookie-файлами, не используется для того, чтобы идентифицировать Вас лично. Эти cookie-файлы не используются в каких-либо целях, кроме четко изложенных здесь.

Мы можем передавать Ваши данные, клиентскую информацию или деловую информацию третьим лицам, которые предоставляют нам свои услуги, такие как проведение анализа веб-сайта или поддержка клиентов. Эти стороны имеют право использовать Ваши данные только в пределах, необходимых для предоставления нам этих услуг.

Мы будем передавать Ваши данные, клиентскую информацию или деловую информацию третьим лицам только так, как это описано в настоящей Политике. Мы никоим образом не продаем данные пользователей третьим лицам.

Как управлять cookie-файлами?

<p>You can control and/or delete cookies as you wish. You can delete or block all cookies that are already saved on your computer, but, if you do so, the core functionality of this site may not work properly, and some features of this website may not work as intended and you may have to manually adjust certain preferences, whenever you visit a website.</p> <p>Before you use our website, we must obtain your consent for the use of cookies. Therefore, this website has a pop-up window informing you about the use of cookies, and you are requested to accept the use of all cookies by clicking "accept all" or choosing to only use some or none of the optional cookies. If you do not agree to the use of cookies, but continue to use this site, it shall be deemed as your consent to the use of cookies.</p> <p>Please note, that non-essential cookies will only be placed on your computer when you choose your preferences.</p> <p>Latest updates introduced in January 2021.</p>	<p>Jūs varat pārvaldīt un/vai dzēst sīkdatnes, kad vēlaties. Jūs varat dzēst vai bloķēt visas sīkdatnes, kas jau ir saglabātas jūsu datorā, taču tādā gadījumā šīs vietnes pamata funkcionalitāte var nedarboties atbilstoši, un atsevišķas šīs tīmekļa vietnes funkcijas var nedarboties, kā paredzēts, un jums, iespējams, būs manuāli jāpielāgo atsevišķas preferences vienmēr, kad jūs apmeklēsiet tīmekļa vietni.</p> <p>Pirms tīmekļa vietnes izmantošanas jums jāsaņem jūsu piekrišana sīkdatņu izmantošanai. Tāpēc šai tīmekļa vietnei ir uznrstošais logs, kas informē jūs par sīkdatņu izmantošanu, un jums jāapstiprina visu sīkdatņu izmantošana, noklikšķinot "Accept all" vai izvēloties izmantot tikai dažas vai nevienu no izvēles sīkdatnēm. Ja jūs nepiekrītat sīkdatņu izmantošanai, taču turpināt izmantot šo tīmekļa vietni, tiks uzskatīts, ka jūs piekrītat sīkdatņu izmantošanai. Lūdzu, ievērojiet, ka jūsu datorā tiks izvietotas nebūtiskās sīkdatnes tikai tad, kad jūs izvēlētiesiet savas preferences.</p> <p>Pēdējie atjauninājumi ieviesti 2021. gada janvārī.</p>	<p>Вы можете управлять/удалять cookie-файлы по своему усмотрению. Вы можете удалить или заблокировать все cookie-файлы, сохраненные на Вашем компьютере, но это может привести к тому, что основные функции сайта не будут работать надлежащим образом, некоторые функции перестанут работать, как предусмотрено, и Вам, возможно, придется вручную выбирать предпочтения при посещении сайта.</p> <p>Прежде чем Вы начнете пользоваться нашим сайтом, нам необходимо получить от Вас согласие на использование cookie-файлов. Для этого наш веб-сайт открывает выпадающее окно, в котором сообщается об использовании cookie-файлов и в котором Вас просят разрешить использование всех cookie-файлов нажатием кнопки «Согласен» (Accept all) или выбрать использование только некоторых или никаких дополнительных cookie-файлов. Если Вы не дадите своего разрешения на использование cookie-файлов, но продолжите пользоваться сайтом, его использование будет расцениваться как Ваше согласие на использование cookie-файлов.</p> <p>Заметьте, что несущественные cookie-файлы сохраняются на Вашем компьютере только после выбора Вами предпочтений.</p> <p>Последнее обновление внесено в январе 2021 года</p>
---	--	---